
Protokól

ze wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów, które

odbylo sie w dniu 13 grudnia 2007 r. w sali konferencyjnej

Urzedu Gminy Ksawerów.

Wspólnemu posiedzeniu Stalych Komisji przewodniczyl - Przewodniczacy Komisji

Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa - Pan Henryk Nowak.

Ad. l.

Przewodniczacy Komisji GOSiR - Pan Henryk Nowak o godz. 11.00 otworzyl wspólne

posiedzenie Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdzil, ze zgodnie z lista obecnosci

w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania

prawomocnych opinii. Lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Ad.2.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak zapytal czy sa uwagi do przedstawionego

porzadku obrad?

Wójt Gminy Maria Kopczewska o wprowadzenie do porzadku obrad trzech projektów

uchwal:
"

- w pkt. 3.9. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 10 000 zl.)- dotyczy

otrzymania dotacji w wys. 10000 zl. z Powiatowego Funduszu Ochrony ;'Srodowiska na

realizacje zadania pod nazwa" Selektywna zbiórka odpadów".

- w pkt. 3.10. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2007 r. (788584,30 zl.) 

dotyczy otrzymania refundacji poniesionych wydatków na realizowanie projektu dot.

"Odtworzenia nawierzchni drogowej w ul. Wschodniej i ul. Zlotej w Ksawerowie". Kwota

jaka musimy oddac wykonawcy musi byc wlaczona do budzetu i wyplacona jako

odszkodowanie.

- w pkt. 3.11. w sprawie zmiany uchwaly Nr XX/105/2007 Rady Gminy Ksawerów

z dnia 25 pazdziernika 2007 r. w sprawie wyrazenia zgody na nabycie nieruchomosci

przez Gmine -dot. sprecyzowania zapisu w tresci uchwaly, która zostala podjeta

w pazdzierniku 2007 r.

Wniosek Pani Wójt o wprowadzenie do porzadku obrad przedstawionych projektów uchwal

zostal przyjety 13 glosami "za", przy braku glosów przeciwnych

i wstrzymujacych sie.

l

•



Wobec braku innych wniosków Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak postawil wniosek

o zatwierdzenie porzadku obrad wraz z przyjeta poprawka.

W glosowaniu Radni-czlonkowie Stalych Komisji - 13 glosami "za", bez glosów

przeciwnych i wstrzymujacych zatwierdzili nastepujacy porzadek obrad.

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

2.Zatwierdzenie porzadku obrad.

3.0piniowanie projektów uchwal na XXII Sesje Rady Gminy Ksawerów:

3.1. w sprawie uchwalenia Planu rozwoju sieci wodociagowej i sieci kanalizacji

sanitarnej na terenie Gminy Ksawerów w latach 2007-2013.

3.2. w sprawie uchwalelJlia Strategii Rozwoju Gminy Ksawerów.

3.3. w sprawie uchwalelJlia Planu Rozwoju Lokalnego.

3.4. w sprawie wyrazenia zgody na przekazanie srodka trwalego dla Szkoly

Podstawowej w Woli Zaradzynskiej.

3.5. w sprawie wyrazenia zgody na przekazanie srodka trwalego dla Szkoly

Podstawowej w Ksawerowie.

3.6. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2007 rok (8960 zl.).

3.7. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2007 rok (220000 zl.)

3.8. w sprawie oplaty targowej na terenie Gminy Ksawerów .

3.9. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 10 000 zl.)"
3.10. w sprawie zmian budzetu Gminy' Ksawerów na 2007 r. (788 584,30 zl.)

3.11. w sprawie zmiany uchwaly Nr XXII OS/2007 Rady Gminy Ksawerów

z dnia 25 pazdziernika 2007 r. w sprawie wyrazenia zgody na nabycie nieruchomosci

przez Gmine

4. Sprawy rózne i wniesione.

5. Zamkniecie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Ad.3.1.

Wójt Gminy Maria Kopczewska przypomniala, ze Plan rozwoju sieci wodociagowej i sieci

kanalizacji sanitarnej na terenie G miny K sawerów w latach 2007-2013 zostal szczególowo

omówiony na posiedzeniu Komisji Gospodarki, ochrony Srodowiska i Rolnictwa. Pani Wójt

powiedziala, ze glównymi kryteriami, które byly brane pod uwage przy tworzeniu "Planu"

byly m.in. ilosc osób, pozyskanie srodków finansowych, projekty, wazne pozwolenia na

budowe i udzial mieszkanców w realizacji danego przedsiewziecia. Szczególowy Plan jest

przedstawiony na stronie 4.
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Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak potwierdzil, ze ta sprawa byla szczególowo

omawiana i wobec braku pytan ze strony radnych, postawil wniosek o zaopiniowanie

przedmiotowego projektu uchwaly.

W glosowaniu "Plan rozwoJu sieci wodociagowej i sieci kanalizacji sanitarnej na terenie

Gminy Ksawerów w latach 2007-2013" zostal zaopiniowany pozytywnie: 13 glosów "za",

bez glosów przeciwnych i wstrzymujacych.

Ad. 3.2.

Pani Wójt Maria Kopczewska na wstepie poprosila Radnych o dopisanie w tytule projektu

uchwaly i na stronie tytulowej - na koncu tytulu projektu uchwaly "na lata 2007-2013" i na

stronie tytulowej oraz o wniesienie poprawek na stronach:

- str. 87 w pkt 4.2. w Celach Strategicznych w pkt. 4.2. Budowa mieszkan socjalnych

i komunalnych na terenie Widzewa oraz -dopisac wyraz "ZdZar".

-str. 89 w pkt. 5. Niezaleznie od w/w zródel finansowania gmina moze liczyc na

dofinansowanie inwestycji ze srodków pomocowych - dopisac wyrazy" Unii Europejskiej"

w tym: w ramach funduszy spójnosci, funduszy strukturalnych na lata 2007

2013, Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Narodowego Funduszu Ochrony

Srodowiska.

Nastepnie Pani Wójt powiedziala, ze projekt uchwaly w sprawie uchwalenia Strategii

Rozwoju Gminy Ksawerów jest jednym z nadrzednych dokumentów Gminy Ksawerów.

Najwazniejszym celem Strategii jest to, cd'chcemy osiagnac jako urzad i rada, w latach 2007-

2013.

Mottem przewodnim dla naszej dzialalnosci bedzie " Zapewnic zdrowe i bezpieczne warunki

zycia oraz pracy dla mieszkanców, zapewnic zachecajace warunki dla osób, które przybeda

do Gminy, aby tu rozwijac przedsiebiorczosc i zamieszkac w otoczeniu lepszym niz miejskie".

Poslugujac sie Strategia musimy miec argumenty, zeby pozyskiwac srodki unijne, dlatego

nasza Strategia musi byc spójna ze strategia Powiatu i Województwa.

Celem strategicznym jest:

-dalsza rozbudowa sieci wodociagowej dla doprowadzenia JeJ, do co najmniej 90%

gospodarstw domowych,

-dalsza rozbudowa kanalizacji sanitarnej, deszczowej, urzadzen oczyszczajacych scieki,

modernizacja sieci melioracyjnej do poziomu zgodnego z wymaganiami ochrony srodowiska.

-budowa obwodnicy drogi krajowej Nr 14 bis, która odciazy ruch drogowy na przeciazonej

uLLódzkiej ,

-modernizacja i przebudowa dróg powiatowych-ul. Szkolna, ul. Jana Pawla II, ul. Nowotki,
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istniejacego gospodarki i spolecznosci,

koniunktury: opracowanie bazy informacji

-budowa boiska sportowego w Woli Zaradzynskiej,

-modernizacja i rozbudowa willi przy ul. Jana Pawla II na potrzeby gminnego osrodka

kultury,

-budowa mieszkan socjalnych i komunalnych na terenie Widzewa oraz Zdzar,

-pozyskiwanie gruntów pod budownictwo komunalne.

Cele operacyjne:

-sukcesywne realizowanie zadan i inwestycji okreslonych w "Koncepcji programowo

przestrzennej uporzadkowania gospodarki wodnej na terenie gminy Ksawerów",

-opracowanie "Planu rozwoju sieci wodno-kanalizacyjnej w gminie Ksawerów",

-opracowanie "Planu Rozwoju Lokalnego",

-przeprowadzenie badan i analiz stanu

umozliwiajacych monitorowanie tendencji

niezbednych dla pracy Gminy i inwestorów,

-modernizacja dróg powiatowych i gminnych dla potrzeb rozwoju przedsiebiorczosci

i mieszkalnictwa,

-rozwój sportu i rekreacji,

-rozwój dzialalnosci kulturalnej i ochrona dóbr kultury,

-ochrona zdrowia .

Co do zródel finansowania to liczymy na srodki Unii Europejskiej i pochodzace z budzetu

Gminy. "

Te trzy dokumenty, które dzisiaj sa omawiane zostaly opracowane przez powolany

Zarzadzeniem Nr 56A Wójta Gminy Ksawerów z dnia 2007 r. w sprawie powolania

zespolów roboczych:

1) w celu opracowania "Planu rozwoju sieci wodn-kanalizacyjnej w Gminie

Ksawerów"oraz "Planu Rozwoju Lokalnego"

a) Pan Marek Rzepkovvski

b) Pan Robert Zwierzynski

c) Pan Sylwester !zbicki.

2) w celu opracowania "Strategii rozwoju Gminy Ksawerów"

a) Pani Elzbieta Wizner,

b) Pani Jolanta Ulanska

c) Pani Malgorzata Krajewska

d) Pani Krystyna Mruk.
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Nasi pracownicy wykpnali te dokumenty bezplatnie. W innych gminach wykonanie takich

dokumentów zleca sie na zewnatrz.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak stwierdzil, iz kazdy z radnych mial dokument do

wgladu i otworzyl dyskusje w tym punkcie.

Przewodniczacy Rady Tad.eusz Grala -pogratulowal Pani Wójt i powiedzial, ze nalezy

docenic fakt, iz takie dokumenty powstaly w Urzedzie Gminy Ksawerów. Dzieki tym

dokumentom mozemy poznac stan faktyczny naszej gminy i p lan strategii rozwoju n a l ata

nastepne. Zdaniem Przewodniczacego Rady nalezy autorom tych dokumentów stosownie
'"

podziekowac, gdyz takimi dokumentami nie powstydzimy sie w zadnym urzedzie. Jeszcze raz

dziekujemy Pani Wójt i autorom.

Soltys Kazimierz Ludziej{~wski - zapytal czy jest zaplanowany teren pod dzialalnosc

gospodarcza, która bedzie sluzyla rozwojowi Gminy pod wzgledem dochodów? Na terenie

Gminy jest pewien areal ziemi, który jest w g estii S tarostwa P owiatowego w Pabianicach,

które wystapi o zmiane przeznaczenia tych terenów na budownictwo mieszkalne.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - opowiedziala, ze na terenie Lódzkiej Specjalnej Strefy

Ekonomicznej sa tereny pod dzialalnosc gospodarcza-Zdzary. Biale plany to oznaczenie

terenów rolnych. Najwiekszym mankamentem sprzyjajacym rozwojowi LSSE jest brak dróg

dojazdowych w naszej Gminie. Wybudowanie drogi S-14 bis otworzy mozliwosc dla rozwoju

przedsiebiorczosci na terenie Gminy Ksawerów.

Starostwo wystapilo do nas o zmiane planu zagospodarowania przestrzennego gruntów szkoly

rolniczej - ok.83 ha i ten temat zaistnieje na sesji. Bez zgody Rady na pewno nikt nie zmieni

planu zagospodarowania przestrzennego.

Radna Maria Wróbel- przypomniala, ze w czasie poprzedniej kadencji Rady, byl wniosek

poparty przez pana dyrektora szkoly i podpisany przez wszystkich radnych o to zeby zmienic

organ prowadzacy szkoly rolniczej w Widzewie z Powiatu na Gmine. Takie dzialania ze

strony Gminy byly dosc intensywne. Aczkolwiek jak wiemy ta sprawa nie udala sie. Jako

radni z poprzedniej kadencji wyszlismy z zalozenia, ze nasza Gmina poprowadzi szkole lepiej

a ten majatek w postaci 150 ha bedzie majatkiem Gminy. Tak nam sie wtedy wydawalo.

W tej chwili stan rzeczy jest inny. Za sprawa dzialan pana dyrektora organem prowadzacym

szkole od l stycznia 2008 r. bedzie Ministerstwo Rolnictwo. Powiat jako organ prowadzacy

absolutnie sie nie sprawdzil. Niestety cena tego przejscia pod Ministerstwo jest oddanie we

wladanie Starostwa Powiatowego w Pabianicach pewnej ilosci gruntów m.in. wzdluz ul.

Szkolnej i ul. Rzepakowej w strone Pabianic, takie powiedzmy atrakcyjne pod wzgledem

zabudowania tereny. Wszyscy Radni powinnismy wiedziec, o jakie tereny chodzi.
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Pani radna poprosila pana dyrektora o uzupelnienie.

Radny Arkadiusz Bielecki (dyrektor ZSRCKU w Widzewie)- dodal, ze szkola miala 160

ha, które zostaly podzielone na dwie czesci po 83 ha, bo inaczej to Rada Powiatu mogla sie

nie zgodzic w ogóle. Na 150 wystapien Ministerstwa, 28 szkól przeszlo. Powiat bedac

wlascicielem mógl zrobic wszystko i podzielil te grunty tak jak chcial. Wlascicielem majatku

szkoly jest Skarb Panstwa. Sa to grunty klasy II i III, niewielka ilosc gruntów klasy IV.

Grunty podzielono w sposób nastepujacy:

-wzdluz ul. Szkolnej po lewej i prawej stronie po 50 m,"
-wzdluz uLRzepakowej do konca az do Dabrowy,

-po prawej stronie ul. Rzepakowej dzialka 43 ha przylegla do miasta Pabianic w calosci

pozostaje wlasnoscia Starostwa Powiatowego. Dzialki po prawej stronie przekazane sa

Skarbowi Panstwa na czas taki, kiedy szkola bedzie uzytkowala te grunty.

Radna Maria Wróbel stwierdzila, ze jedna wadliwa decyzja administracyjna w Warszawie

ludzi niekompetentnych zalatwia sprawe w ten sposób, bo ta szkola w Widzewie powinna byc

szkola Gminy. A taka Gmina jak nasza dalaby sobie rade jako organ prowadzacy nie gorzej,

niz daje sobie rade z innymi szkolami, które ma pod swoim patronatem. Jestesmy swiadkami

i jestesmy bezradni w takiej sytuacji.

Wójt Gminy Maria Kopczewska powiedziala, ze wszystkie decyzje w zakresie zmiany

planu naleza do Rady, zeby wylaczyc grunty klasy II musi byc zgoda Ministerstwa.

W tej chwili szkole bedzie latwiej, gdy organem bedzie Ministerstwo Rolnictwa. Na pewno

znajda sie srodki na remont szkoly. My jako Gmina zrobilismy wszystko, co jest mozliwe.

Radny Arkadiusz Bielecki powiedzial, ze 160 ha gruntów, których Starostwo nie przekazalo

Skarbowi Panstwa, szkola bedzie uzytkowala nieodplatnie na mocy porozumienia.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak zapytala czy Gmina, jako gospodarz terenu moze

starac sie w przyszlosci o pozyskanie tych terenów na wlasnosc Gminy?

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze tereny sa wlasnoscia Skarbu Panstwa

i Starostwa. Zgodnie z przepisami mozemy wystapic do Skarbu Panstwa o tereny, które

w planie zagospodarowania przestrzennego przeznaczone sa na potrzeby mieszkaniowe.

Druga ewentualnosc to porozumienie z Powiatem.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak stwierdzil, ze temat jest wyczerpany. W zwiazku

z powyzszym postawil wniosek o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly w sprawie uchwalenia Strategii Rozwoju Gminy

Ksawerów na lata 2007-2013 wraz z wniesionymi poprawkami glosowalo-13 radnych,

glosów przeciwnych i wstrzymujacych nie stwierdzono.
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Ad. 3.3.

Wójt Gminy Maria Kopczewska odnosnie projektu uchwaly w sprawie uchwalenia Planu

Rozwoju Lokalnego powiedziala, ze obejmuje dwa dokumenty: "Plan rozwoju sieci

wodociagowej i sieci kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy Ksawerów w latach 2007

2013" oraz "Strategie Rozwoju Gminy Ksawerów".Ten dokument jest równiez niezbedny do

pozyskiwania srodków unijnych i musi byc zgodny równiez z "Planami" powiatowymi

wojewódzkimi i krajowymi.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak stwierdzil, ze temat jest wyczerpany. W zwiazku-
z powyzszym postawil wniosek o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly w sprawie uchwalenia Planu Rozwoju Lokalnego 

glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3A.

Wójt Gminy Maria Kopczewska przedstawila projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody

na przekazanie srodka trwalego dla Szkoly Podstawowej w Woli Zaradzynskiej.

W § l. wyraza sie zgode na przekazanie Szkole Podstawowej w Woli Zaradzynskiej srodka

trwalego o lacznej wartosci 587620,44 zl. -zgodnie z zalacznikiem: "Termomodernizacja

zespolu budynków Szkoly Podstawowej w Woli Zaradzynskiej".

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak stwierdzil, ze temat jest wyczerpany. W zwiazku

z powyzszym postawil wniosek o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly - glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.5.

Wójt Gminy Maria Kopczewska omówila projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na
'.... .... -/'

przekazanie srodka trwalego dla Szkoly Podstawowej w Ksawerowie.

W § l. wyraza sie zgode na przekazanie Szkole Podstawowej w Ksawerowie srodka trwalego

o lacznej wartosci 19947,00 zl-zgodnie z zalacznikiem: "Budynek gospodarczy przy Szkole

Podstawowej w Ksawerowie ".

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak stwierdzil, ze temat jest wyczerpany. W zwiazku

z powyzszym postawil wniosek o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly -glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.6.

Wójt Gminy Maria Kopczewska przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian budzetu

Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 8 960 zl.) i poprosila o dopisanie na samym dole zalacznika
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do projektu uchwaly w Dziale 801 Rozdziale 80110 § 4440 w tabelce: "Odpis na

Zakladowy Fundusz Swiadczen Socjalnych".

Projekt uchwaly powstal na wniosek pana dyrektora Gimnazjum w Ksawerowie.

W § 1. zwieksza sie plan dochodów Gimnazjum w Ksawerowie z tytulu dodatkowych wplywów

za wynajecie Sali gimnastycznej w wysokosci 8 960 zl.

W § 2. zwieksza sie plan wydatków Gimnazjum w Ksawerowie z przeznaczeniem na biezace

utrzymanie placówki w wysokosci 8 960 zl.

W § 3. dokonuje sie przesuniecia srodków miedzy paragrafami w ramach dzialu i rozdzialu
,.

w budzecie Gminy Ksawerów na 2007 rok

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak stwierdzil, ze temat jest wyczerpany. W zwiazku

z powyzszym postawil wniosek o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly - glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.7.

Wójt Gminy Maria Kopczewska omówila projekt uchwaly w sprawie zmian budzetu

Gminy Ksawerów na 2007 rok (220000 zl.). W tej chwili III i IV pietro jest juz gotowe do

przeniesienia urzedu oraz zostala wybudowana dodatkowa klatka, która nie byla przewidziana

w realizacji w tym roku i chcemy zaplacic wczesniej wykonawcy.

W § 1. dokonuje sie rozdysponowania srodków z tytulu wolnych srodków budzetowych z lat

ubieglych w wysokosci 220000 zl. z przeznaczeniem na realizacje zadania inwestycyjnego

pn: "Przebudowa i rozbudowa budynku Urzedu Gminy Ksawerów na cele mieszkaniowe

i biurowe".

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak stwierdzil, ze temat jest wyczerpany. W zwiazku

z powyzszym postawil wniosek o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly - glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.8.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski omawiajac projekt uchwaly w sprawie oplaty

targowej na terenie Gminy Ksawerów powiedzial, ze wspólnie z Przewodniczacym Rady

panem Tadeuszem Grala oraz radca prawnym urzedu bral udzial w rozprawie Sadu

Administracyjnego w Lodzi w sprawie skargi Gminy Ksawerów na decyzje Regionalnej Izby

Obrachunkowej z dnia 19 kwietnia 2007 r. w przedmiocie stwierdzenia w czesci niewaznosci

uchwaly Rady Gminy Ksawerów w sprawie uchwalenia budzetu na 2007 rok. i okreslila nam

na ten rok oplate targowa w wysokosci 100 zl.
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Przedstawilismy nasze stanowisko i sytuacje Gminy, ale sad poinformowal nas, ze przepisy

nie pozwalaja na to, zeby Rada Gminy nie podjela takiej uchwaly. Stad skarga Rady Gminy

przeciwko uchwale Regionalnej Izby Obrachunkowej, zostala uchylona. W zwiazku

z powyzszym ten projekt uchwaly zostal ponownie przedlozony. Pan Skarbnik powiedzial, ze

ustawa okresla max stawke dzienna oplaty targowej w wysokosci- 631,94 zl. i nastepnie

przedstawil zapisy projektu uchwaly proszac Radnych o podanie propozycji:

W § 1. 1. Okresla sie dzienna stawke oplaty targowej pobierana od osób fizycznych i osób
prawnych oraz jednostek nie posiadajacych osobowosci prawnej dokonujacych sprzedazy na
targowiskach w wysokosci ..••.......

2. Terminem platnosci oplaty targowej jest dzien, w którym dokonywana jest sprzedaz.
, 3. Wysokosc dziennej oplaty targowej nie moze przekroczyc kwoty 631,94 zl.

§ 2. Zarzadza sie pobór oplaty targowej w drodze inkasa .
§ 3. Pobór oplaty targowej powierza sie ·
§ 4.1. Oplaty targowe pobierane sa codziennie.

2.Inkasent dokonuje poboru oplaty targowej w gotówce.
3.Na potwierdzenie przyjetych wplat inkasent wydaje pokwitowania na drukach

scislego zarachowania.
§ 5. Inkasent zobowiazany jest wplacic zainkasowane oplaty targowe do kasy Urzedu

Gminy w terminach obowiazujacych we wplatach podatków lokalnych.
§ 6.Ustala sie wynagrodzenie za inkaso oplaty targowej w wysokosci ..... od

zainkasowanej sumy.
§ 7. Zwalnia sie z oplaty targowej dzialalnosc handlowa wykonywana podczas imprez

charytatywnych oraz imprez promujacych kulture gminy Ksawerów.
§ S.Zwalnia sie z oplaty targowej sezonowa sprzedaz wlasnych artykulów rolnych

i ogrodniczych na terenie gminy Ksawerów.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak - zapytal jak inne Gminy rozwiazaly

sprawe pobierania oplaty targowej?

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski odpowiedzial, ze w naszym województwie wszystkie

Gminy pobieraja taka oplate za wyjatkiem Gminy Ksawerów.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala w wyniku przeprowadzonej dyskusji zaproponowal 

w § 1.1. -" 2 zl." , w § 3. Pan Hemyk Sulikowski, który wyrazil zgode oraz w § 6. ,,30 %"
dla inkasenta.

Wobec braku innych propozycji Przewodniczacy Komisji Hemyk Nowak postawil wniosek

o zaopiniowanie propozycji Przewodniczacego Rady.

W wyniku glosowania radni przyjeli - 12 glosami "za", bez glosów przeciwnych, 1 radny

wstrzymal sie od glosu.

Ad.3.9

Wójt G miny M aria Kopczewska zreferowala projekt uchwaly w sprawie zmian budzetu

Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 10000 zl.). Miedzy sesjami zostala podpisana umowa
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o przyznanie srodków w wysokosci 10 000 zl. z Powiatowego Funduszu Ochrony Srodowiska

w Pabianicach.

-w § 1. zwieksza sie plan dochodów Gminy Ksawerów na 2007 rok w wysokosci 10 000 zl.

w zwiazku z podpisaniem umowy na otrzymanie dotacji z Powiatowego Funduszu Ochrony

Srodowiska w Pabianicach na realizacje zadania pod nazwa "Selektywna zbiórka odpadów".

-w § 2. zwieksza sie plan wydatków Gminy Ksawerów na 2007 rok w wysokosci 10 000 zl. 

zgodnie z zalacznikiem.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak stwierdzil, ze temat jest wyczerpany. W zwiazku
-

z powyzszym postawil wniosek o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly - glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.10.

Wójt Gminy Maria Kopczewska omówila projekt uchwaly w sprawie zmian budzetu

Gminy Ksawerów na 2007 r. Kwota - 788 584,30 jest otrzymana z Europejskiego Funduszu

Rozwoju Regionalnego i zostala nam przekazana jest na realizacje w ul. Wschodniej

i ul.Zlotej w Ksawerowie i chcemy te kwoty rozdysponowac:

- Kwota-300 000 zl. na modernizacje stacji uzdatniania wody.

- Kwota - 479 543 zl. - w ostatni poniedzialek odbyla sie rozprawa z firma CEZET, gdzie

biegly rzeczoznawca przyznal Gminie racje, ale uznal, ze odbiór koncowy byl 4 stycznia

2006 roku ale nie uwzgledniJ miesiecy, kiedy teren byl pokryty sniegiem. Sad zaproponowal

ugode w formie takiej: Gmina Ksawerów mialaby oddac wykonawcy róznice ponad 483

tys.+50 tys. zl. odsetek. od kwoty zdeponowanej + polowa kosztów sadowych lub ugoda.

Po negocjacjach Gmina Ksawerów ma zwrócic wykonawcy polowe kwoty - 479543 zl. bez

odsetek i pokryc koszty sadowe w wysokosci-9 542 zl. Nie ma zadnych kosztów zastepstwa

procesowego. Gdybysmy nie doszli do porozumienia wówczas jedna albo druga strona

wystapilaby o kasacje. Proces kasacyjny móglby trwac rok czasu i nie otrzymalibysmy

zwrotu z Urzedu Wojewódzkiego.

Ostatnia kwote w tabelce -9041,30 chcielibysmy przeznaczyc na wynagrodzenia dla

pracowników i przyznac nagrody.

Radna Maria Wróbel prosila o wyjasnienie, jak to sie stalo, ze 479543 zl. zwróci nam

urzad?

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze róznica zostala zdeponowana na koncie

LUW do czasu rozstrzygniecia sadowego i teraz wystepujemy do Wojewody o zwrot tych

pieniedzy.
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Radna Maria Wróbel zapytala czy w zespole osób, którym beda przyznane nagrody jest

równiez pani Bartnik, która ma bardzo pracowity odcinek. Wiele glosów slyszy sie

sympatycznych o tej pani, która jest zasadnicza i kompetentna.

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze nie w tej puli tylko w innej. Ewidencja

ludnosci jest finansowana z budzetu Wojewody. W Urzedzie Gminy Ksawerów wszyscy

pracownicy sa bardzo dobrzy. Dzieki pracowitosci naszych pracowników marny takie

osiagniecia, jakie marny.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak stwierdzil, ze temat jest wyczerpany. W zwiazku-
z powyzszym postawil wniosek o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo- 13 radnych, glosów przeciwnych

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.1!.

Kierownik Elzbieta Wizner przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Nr

XX/I0512007 Rady Gminy Ksawerów z dnia 25 pazdziernika 2007 r. w sprawie wyrazenia

zgody na nabycie nieruchomosci przez Gmine. Byla podjeta uchwala, w której byl zapis, ze

jest to nieruchomosc nie zabudowana, ale przy finalizowaniu tej sprawy okazalo sie, ze jest

tam jakas zrujnowany budynek i dlatego zapisy tej uchwaly nalezalo uszczególowic.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak stwierdzil, ze temat jest wyczerpany. W zwiazku

z powyzszym postawil wniosek o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly - glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad. 4.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak stwierdzil, ze nie bylo chetnych do zabrania glosu

w tym punkcie.

Ad. 5.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak o godz. 12.35. zamknal wspólne posiedzenie

Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

•

Protokól sporzadzila:

INSPEKTO~CJIwona KUlczyri:ska ~

Wspólnemu posiedzeniu

Stalych Komisji Rady Gminy

przewodniczyl
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